
 

  
 

 
 

 

 

 

  

  

 
  

 
  

  

 

   

Update (24.2.2022) motie Aanpassing beleid afstand ventwagens bij schoolterreinen 

Vanuit de intentie van de motie, het creëren van een gezonde voedselomgeving voor 
jongeren, zijn we op zoek gegaan naar voorbeelden in andere gemeenten. We hebben 
daarover contact gezocht met JOGG. 
Vanuit JOGG-gemeenten komt regelmatig de vraag hoe om te gaan met ongezond 
voedingsaanbod rondom het voortgezet onderwijs (vo) en middelbaar beroepsonderwijs 
(mbo). Zeker in relatie met de Gezonde Schoolkantine; de school heeft het voedingsaanbod 
op orde en ziet vervolgens de leerlingen en studenten bij omliggende voedselaanbieders 
ongezonde voeding kopen en consumeren. Om voedingsgedrag en gezondheid succesvol te 
stimuleren, is een integrale aanpak van belang. JOGG heeft daarvoor (met input van o.a 
gemeente Venlo) een raamwerk ontwikkeld dat recent (februari ’22) is afgerond. In dit 
raamwerk staan drie verschillende sporen beschreven om het voedingsaanbod in en rondom 
scholen gezond te maken. Daar willen we mee aan de slag. 
Tegelijkertijd is ook contact gelegd met de werkgroep City Deal 
‘Gezonde en Duurzame Voedselomgeving’. 
Een gezonde, duurzame én betaalbare voedselkeuze voor iedereen. Dat is het doel van 
deze City Deal. Eén van de subdoelen die centraal staat is een gezonder en duurzamer 
aanbod in het straatbeeld en bij voedselaanbieders. Zij onderzoeken onder andere juridische 
mogelijkheden om een gezonder aanbod te realiseren. 
Deze City Deal is op 16 oktober 2021 ondertekend door verschillende ministeries, 
gemeenten en andere expertise instellingen. De komende 4 jaar experimenteren de 
deelnemende partijen met diverse pilots. Hoe kunnen we het voedselaanbod in de fysieke 
omgeving beïnvloeden? Wat zijn juridische mogelijkheden om een gezonder aanbod te 
realiseren. 

In onze zoektocht naar passende oplossing zijn dus pas recent weer nieuwe handvaten 
beschikbaar gekomen. De Citydeal is in oktober gestart en het raamwerk is deze maand 
afgerond. 

Daarom kunnen we nu goede vervolgstappen gaan zetten. Samen met JOGG en de 
werkgroep City Deal bereiden we een themagesprek met raadsleden voor zodat we met een 
integrale aanpak een duurzame gezonde voedselomgeving kunnen gaan realiseren. 


